
Rada Miejska w Prudniku 

Radni 

Protokół nr VI/2024 

 
Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

VI Sesja w dniu 27 czerwca 2024  

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:06 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Krzysztof Fejdych 

5. Renata Heda 

6. Alicja Isalska 

7. Grzegorz Jędrzej 

8. Łukasz Karpowicz 

9. Wiesław Kopterski 

10. Ireneusz Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Mieczysław Partyczny 

15. Witold Rygorowicz 

16. Aneta Samotus 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Bartosz Trytek 

19. Jacek Urbański 

20. Andrzej Włosek 

21. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 



w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodniczący Rady przywitał radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 transkrypcji, 

która jest integralną częścią protokołu. 

 

b) Zmiana porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak poinformował o wnioskach dot. zmian w 

porządku obrad. Poprosił Burmistrza o przedstawienie wprowadzanych projektów uchwał.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak przedstawił projekt uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie utworzenia Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania w Prudniku (druk 

nr 72).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, 

Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Renata Heda, Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego glosowania nastąpiła zmiana porządku obrad. 

 

c) Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z I sesji Rady Miejskiej w dniu 20.05.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 



d) Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z I sesji Rady Miejskiej w dniu 27.05.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

e) Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z I sesji Rady Miejskiej w dniu 04.06.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty.  

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres maj/czerwiec 2024r. Z ważniejszych 

wydarzeń i załatwianych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 27 maja br. Gmina Prudnik złożyła w ramach ogłoszonego przez Ministra Sportu i 

Turystyki programu Sportowa Polska 2024 projekt pn. „Przebudowa boisk sportowych przy 

Zespole Szkół w Prudniku przy ul. Dąbrowskiego 2” który swoim zakresem rzeczowym 

obejmuje:  



1) prace związane z demontażem istniejących obiektów kolidujących z planowanym 

zagospodarowaniem terenu i wycinką istniejącej zieleni kolidującej. 

2) budowę obiektów sportowych tj : 

2.1.bieżni okólnej o nawierzchni poliuretanowej o promieniu 11 m i dystansie 145,8 m  

2.2.pola do gry w dwa ognie o wymiarach 8 x 14 m  o nawierzchni poliuretanowej 

2.3.pola do gry w koszykówkę (streetball) o nawierzchni poliuretanowej z pełnowymiarową 

linią rzutów za 3 punkty i linią rzutów wolnych (wraz z koszem do koszykówki)  

2.4.skoczni do skoku w dal o nawierzchni poliuretanowej z piaskową zeskocznią.  

2.5.duże boisko wielofunkcyjne zlokalizowanego wewnątrz bieżni okólnej. Boisko o 

nawierzchni poliuretanowej pomieści pełnowymiarowe boisko do gry w piłkę ręczną o wym. 

20,0 x 40,0 m oraz pełnowymiarowe boisko do gry w siatkówkę o wym. 9,0 x 18,0 m.  

2.6.małe boisko wielofunkcyjne o nawierzchni poliuretanowej o wymiarach 31,5 x 19,1 m z 

polem do gry w koszykówkę o wymiarach 15,0 x 27,5 m oraz pełnowymiarowym polem do 

gry w siatkówkę o wymiarach 9,0 x 18,0 m.  

3) wykonanie piłkochwytów o wysokości 6 m w formie odcinków zlokalizowanych wzdłuż 

krótszych boków za bramkami obu boisk wielofunkcyjnych  

4) Zakup i montaż obiektów małej architektury: 

4.1.strefy figur poliuretanowych  

4.2.prefabrykowanych gier poliuretanowych  

4.3.tablic manipulacyjnych  

4.4.siłowni terenowej 

4.5.stołu do ping-ponga  

4.6.ławek z oparciem oraz bez oparcia  

4.7.koszy na śmieci 

4.8.tablice z regulaminem korzystania obiektu 

4.9.stojak rowerowy (na 10 szt. rowerów) 

Planowany zakres rzeczowy obejmuje ponadto wykonanie instalacji odwodnienia boisk i 

bieżni oraz budowę trybuny (o długości min. 30m i szerokość 2,2m) w postaci trzech 

betonowych stopni na których zostaną zamontowane siedziska umożliwiające obserwację 

boisk z dwóch stron trybuny oraz prace w zakresie kształtowania zieleni. 

W/w zakres rzeczowy zgłoszonego projektu opiewa na wartość 5 309 142,00 zł a Gmina 

Prudnik wnioskuje o jego dofinansowanie maksymalną – dopuszczalną zapisami Programu – 

kwotą dotacji w wysokości 2 632 800,00 zł. stanowiącą 50% wartości kosztów 

kwalifikowalnych projektu. 

Decyzji Ministerstwa Sportu i Turystyki w kwestii ewentualnej akceptacji złożonego projektu 

spodziewamy się jesienią br. 

2. W związku z przyjęciem przez Radę Miejską „Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Prudnik do 2030 roku” oraz mając na względzie zapisy artykułu 7 punkt 3 Ustawy z dnia 9 

października 2015 r. o rewitalizacji na Gminie ciąży ustawowy obowiązek powołania 

Komitetu Rewitalizacji. 

Zasady wyznaczania składu oraz zasady działania Komitetu Rewitalizacji zgodnie z 

ustawowymi zapisami ustala się, uwzględniając funkcję Komitetu  oraz zapewniając 

wyłanianie przez interesariuszy ich przedstawicieli. Powyższe zasady określa, w drodze 

uchwały, rada gminy przed uchwaleniem gminnego programu rewitalizacji albo w terminie 

nie dłuższym niż 3 miesiące, licząc od dnia jego uchwalenia, co w przypadku naszej Gminy 

nastąpiło w dniu 27 maja br.. Podjęcie uchwały jest poprzedzone konsultacjami społecznymi. 

Mając na względzie powyższe uwarunkowania prawne informuję Radę Miejską iż w dniu 29 

maja br Zarządzeniem Burmistrza nr 131/2024 ogłosiłem  przeprowadzenie konsultacji 

społecznych dotyczących projektu uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu 

oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. 



Zgodnie z moim Zarządzeniem konsultacje rozpoczęły się w dniu 11.06.2024 r., a zakończą 

się w dniu 12.07.2024 r.  

Informuję Państwa radnych iż, zasięg konsultacji obejmuje obszar Gminy Prudnik i zostaną 

one przeprowadzone w formie: 

1) formularza uwag stanowiącego załącznik nr 2 do w/w zarządzenia,  

2) ankiety on-line, 

3) spotkania otwartego, które odbyło się  w dniu 26.06.2024 r, o godz. 17.00 w Prudnickim 

Ośrodku Kultury i Biblioteki Publicznej w Prudniku. 

Proszę bardzo, tak Państwa radnych jak i wszystkich mieszkańców Gminy Prudnik do wzięcia 

udziału w konsultacjach przedmiotowej uchwały , której przedstawienie Radzie Miejskiej do 

jej przyjęcia planowane jest na miesiąc lipiec/sierpień 2024 r.  

Wszystkie dokumenty związane z prowadzonym konsultacjami ( w tym projekt 

przedmiotowej Uchwały) dostępne są na stronie na stronie www.bip.prudnik.pl w zakładce: 

Rewitalizacja 2023-2030.    

3. Informuję Państwa radnych, iż w dniach 7-9 czerwca dwuosobowa delegacja – 

przedstawicieli miasta Prudnik – uczestniczyła w Braniewie w Krajowym Zebraniu Członków 

Polskiej Sieci Miast Cittaslow, oraz w piętnastej edycji Festiwalu Miast Cittaslow. 

Podczas Krajowego Zebrania Członków Polskiej Sieci Miast Cittaslow wybrano na nową 

kadencję Krajowy Komitet Koordynujący, któremu przewodniczyć będzie ponownie Jacek 

Kostka  – Burmistrz Górowa Iławeckiego, podjęto decyzję o rekomendacji do władz 

międzynarodowych kolejnych 5 miast, które przeszły ponowną certyfikację po 5 i 10 latach 

członkostwa. W trakcie obrad poruszono również sprawę zmian proceduralnych związaną z 

kwestiami dotyczącymi recertyfikacji miast członkowskich po okresie 5 i 10 lat członkostwa. 

Sprawa ta miała istotne znaczenie dla naszej delegacji gdyż w przyszłym roku nasze miasto 

musi poddać się procesowi recertyfikacji z uwagi na mijający 10 letni okres członkostwa w 

sieci Miast Cittaslow. 

W trakcie natomiast XV edycji Festiwalu Miast Cittaslow Prudnik na swoim stanowisku 

promował swoje walory, ofertę kulturalną i turystyczną a nasze stanowisko cieszyło się 

dużym powodzeniem wśród osób uczestniczących we wspomnianym festiwalu.   

4. Informuję, że zgodnie z planem budżetu gminy na 2024 rok wdrożono lub zakończono 

następujące procedury przetargowe, zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych: 

1) ogłoszono przetarg na: Przewóz pasażerów w komunikacji miejskiej. Otwarcie odbyło się 

07.05.2024 r. Przetarg unieważniono 09.05.2024 r. Oferta z najniższą ceną przewyższała 

kwotę przeznaczoną na finansowanie zamówienia. 

2) ponownie ogłoszono przetarg na: Przewóz pasażerów w komunikacji miejskiej. Otwarcie 

odbyło się 22.05.2024 r. W dniu 11.06.2024 r. podpisano umowę na: Przewóz pasażerów w 

komunikacji miejskiej z Przedsiębiorstwem Usługowo-Handlowym „FOX” Michał Jednoróg, 

ul. Powstańców 65, 48-250 Głogówek na kwotę 399 500,00 zł. Umowa będzie realizowana do 

31.12.2024 r. 

3) rozstrzygnięto przetarg na: Udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego w wysokości 

13 980 000,00 zł. Umowa została podpisana z bankiem: Powszechna Kasa Oszczędności 

Bank Polski S.A., ul. Puławska 15, 02-515 Warszawa. Wysokość oprocentowania wg. stawki 

bazowej WIBOR 1M, marża banku: 1,25%, wysokość prowizji od udzielonego kredytu: 

0,10%. 

4) ogłoszono przetarg na: Poprawę efektywności energetycznej budynków użyteczności 

publicznej na terenach wiejskich Gminy Prudnik. Otwarcie ofert odbyło się 21.06.2024 r. 

Wpłynęły oferty, trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. 

5) w dniu 12.06.2024 r. został otwarty przetarg prowadzony przez grupę zakupową Voltra na 

zakup energii elektrycznej dla Gminy Prudnik oraz jednostek i spółek gminy na rok 2026. 

Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert.  



5. W dniu jutrzejszym po 14 latach,  w Sądzie Apelacyjnym we Wrocławiu ogłoszony 

zostanie wyrok w sprawie rozliczeń inwestycji dot. remontu białego domu dzisiejszej siedziby 

Prudnickiego Ośrodka Kultury. Sprawa dotyczy rozliczeń z wykonawcą, a inwestycja była 

realizowana w latach 2009-2011. Na okoliczność postępowania  wykonanych zostało szereg 

opinii biegłych, zatrudniona została kancelaria prawna z Opola. Przewlekłość postępowania 

nie sprzyjała zachowaniu tzw. wiedzy historycznej, którą posiadali  pracownicy, którzy 

uczestniczyli w procesie inwestycyjnym, a także osoby, które podejmowały wiążące w tej 

sprawie decyzje. Z niepokojem, ale jednak z nadzieją oczekuję na ogłoszenie wyroku w dniu 

jutrzejszym.  

6. Informuję Państwa Radnych, że w związku z wyborami do rad gmin oraz wyborem wójtów 

burmistrzów i prezydentów w ostatnich dniach odbyło się szereg posiedzeń organizacji, w 

których dokonano wyboru osób  reprezentujących  gminę w ich władzach. Posiedzenia te 

związane były również ze zmianami w ich organach. I tak, jako przedstawiciel Gminy 

Prudnik,  zostałem wybrany na: 

-  Wiceprezesa Zarządu Subregionu Południe. Do Subregionu wchodzą gminy Baborów, 

Biała, Branice, Głogówek, Głubczyce, Głuchołazy, Grodków, Kamiennik, Kietrz, Korfantów, 

Lubrza, Łambinowice, Nysa, Otmuchów, Paczków, Prudnik, Pakosławice, Skoroszyce. 

Subregion Południowy i gminy wchodzące w jego skład są beneficjentem przyznanych mu 

środków pomocowych. 

- przewodniczącego komisji rewizyjnej Stowarzyszenia Gmin Euroregionu Pradziad i 

delegatem do parlamentu Euroregionu, 

- członka komisji rewizyjnej  Powiatowo - Gminnego Związku Transportu „Pogranicze”, a 

Pan Jacek Urbański na Wiceprzewodniczącego Zgromadzenia Związku. 

7. 1 czerwca, w Prudniku odbył się 42. Rajd Maluchów - impreza z okazji Dnia Dziecka, 

która od lat cieszy się ogromną popularnością w całej Polsce, a nawet poza granicami naszego 

kraju. Mimo kapryśnej pogody i deszczu, na trasę z Parku Miejskiego do Hipodromu w 

Chocimiu wyruszyło mnóstwo dzieci wraz z rodzicami i dziadkami. 

Gmina Prudnik wraz z przyległymi jednostkami wsparła PTTK Prudnik w organizacji 

wydarzenia. 

Uczestnicy rajdu mogli liczyć na wiele atrakcji, m.in.: 

- konkursy z nagrodami, m.in. rower, który miałem przyjemność ufundować 

- malowanie twarzy przy stoisku Agencja Sportu i Promocji w Prudniku 

- balony 

- poczęstunek 

- muzykę na żywo - Dziecięce Studio Piosenki Prudnicki Ośrodek Kultury 

Imprezę uświetnił swoją obecnością Marszałek Województwa Opolskiego Andrzej Buła. 

8. W dniach 7-9 czerwca 2024 roku w Prudniku odbyła się Jubileuszowa 25. Wystawa 

Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego. To 

wyjątkowe wydarzenie było okazją do świętowania bogatej tradycji artystycznej regionu oraz 

promocji lokalnego rękodzieła i rzemiosła. 

Wystawa rozpoczęła się oficjalnym otwarciem, podczas którego wraz z panią Małgorzatą 

Halek – Dyrektor Agencji Sportu i Promocji w Prudniku wręczyliśmy wyróżnienia dla osób 

szczególnie zaangażowanych w organizację ubiegłych edycji Wystawy, a także dla 

wystawców z najdłuższym stażem udziału w tym wydarzeniu. 

Jednym z głównych punktów programu sobotnich wydarzeń była "Bitwa Regionów", podczas 

której koła gospodyń wiejskich w terenu województwa opolskiego rywalizowały w 

konkurencjach kulinarnych. Bitwa Regionów idealnie wpisała się w klimat Wystawy. 

Organizatorem tego wydarzenia był Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa Oddział 

Terenowy w Opolu (KOWR). 



W niedzielę odbyło się podsumowanie Wystawy, połączone z rozstrzygnięciem konkursów na 

najciekawsze stoisko wystawowe oraz najlepsze potrawy regionalne.  

Jubileuszowa 25. Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza 

Polsko-Czeskiego okazała się ogromnym sukcesem. Odwiedziło ją tysiące osób z Polski i 

Czech. Gościliśmy również delegację w partnerskiego miasta Northeim, a przy ich stoisku 

można było skosztować regionalnych niemieckich potraw.  

Chciałbym serdecznie podziękować wszystkim, którzy przyczynili się do organizacji tego 

wyjątkowego wydarzenia: 

W szczególności dziękuję pracownikom Agencji Sportu i Promocji w Prudniku z panią 

Dyrektor Małgorzatą Halek na czele, którzy z ogromnym zaangażowaniem i 

profesjonalizmem zadbali o każdy szczegół Wystawy. 

Podziękowania kieruję w stronę: 

- Prudnickiego Ośrodka Kultury za współorganizację wydarzenia, w tym również 

przygotowanie programu artystycznego oraz obsługę techniczną sceny,  

- Policji Prudnik, Straży Miejskiej w Prudniku, Agencji Ochrony Osób i Mienia Unitrez 

Ochrona Opole za zapewnienie bezpieczeństwa uczestnikom wydarzeń,  

- ZUK Prudnik, ZWiK Prudnik i Komendy Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w 

Prudniku za pomoc techniczną i organizacyjną przed, w trakcie i po Wystawie,  

- Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania w Prudniku za wypożyczenie ławek i krzeseł na 

czas trwania wydarzenia, 

- Pracowników Urzędu Miejskiego w Prudniku za pomoc organizacyjną przed i w trackie 

wystawy, 

- Osób odpowiedzialnych za gastronomię, w tym OSP Moszczanka, KGW "Złoty Potok" w 

Łące Prudnickiej, Centrum Integracji Lokalnej w Łące Prudnickiej, KGW Kamiennik, 

Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Hajduki Nyskie,  

 Oczywiście dziękuję także Wam Mieszkańcom odwiedzającym teren wystawowy. 

25. Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego 

została objęta patronatami honorowymi: 

- Ambasady Republiki Czeskiej w Warszawie 

- Konsulatu Honorowego Republiki Czeskiej w Opolu 

- Konsulatu Generalnego Rzeczypospolitej Polskiej w Ostrawie 

- Wojewody Opolskiego 

- Marszałka Województwa Opolskiego 

 Patronatami medialnymi wydarzenie objęli: 

- TVP 3 Opole 

- Radio Opole 

- Radio Park 

- Radio Doxa 

- NTO Nowa Trybuna Opolska 

- Tygodnik Prudnicki 

- Gazeta Prudnik24 

9. Informuję, że Agencja Sportu i Promocji w Prudniku zdobyła dofinansowanie dla 

wszystkich zgłoszonych projektów w ramach naboru Funduszu Małych Projektów 

Euroregionu Pradziad w ramach Programu INTERREG Czechy-Polska 2021-2027. W tym 

roku wpłynęła rekordowa liczba 76 wniosków, z czego aż 61 otrzymało dofinansowanie. Jest 

to znakomity wynik, który świadczy o doskonałej współpracy i zaangażowaniu zespołu 

Euroregionu. 

10. Tradycyjnie, w dniu zakończenia roku szkolnego, otwarto kolejny sezon letni na 

Kąpielisku Miejskim przy ul. Zwycięstwa w Prudniku. W tym roku przygotowano atrakcje 



dla najmłodszych gości kąpieliska, w postaci zabawek wodnych. Dodatkowo do 7 lipca na 

basenie udostępniony po raz kolejny jest wodny tor przeszkód. 

Jednocześnie z otwarciem basenu letniego przy ul. Zwycięstwa, na okres wakacyjny (od 21 

czerwca do 31 sierpnia br.) następuje przerwa techniczna w działaniu krytej pływalni „Sójka” 

przy ul. Podgórnej 7 podczas której przeprowadzone zostaną prace techniczne związane z 

wymianą złoży filtracyjnych, czyszczeniem niecki głównej oraz uszczelnieniem 

występujących przecieków. 

11. Po raz czwarty Gmina Prudnik organizuje akcję "Lato w mieście", z myślą o letnim 

wypoczynku dzieci i młodzieży, ale również dorosłych mieszkańców gminy. Akcja 

rozpoczęła się w ostatnich dniach czerwca, a zakończy wraz z piknikiem na zakończenie 

wakacji 1 września. 

Tegoroczna akcja ma zdecydowanie otwarty charakter. W przedsięwzięcie zaangażowanych 

zostało pięć gminnych jednostek: Prudnicki Ośrodek Kultury, Agencja Sportu i Promocji, 

Muzeum Ziemi Prudnickiej, Biblioteka Publiczna oraz Kino Diana. 

W programie m.in. środowe gry i zabawy na Sójce, zajęcia lekkoatletyczne, łucznictwo, 

turniej tenisa ziemnego oraz piknik na zakończenie wakacji organizowane przez Agencję 

Sportu i Promocji w Prudniku; różnorodne warsztaty literacko-plastyczne i edukacyjne w 

Bibliotece Miejskiej i filiach bibliotecznych w sołectwach gminy Prudnik; środowe seanse dla 

dzieci w Kinie Diana, półkolonie w Prudnickim Ośrodku Kultury oraz warsztaty i nocne 

zwiedzania Szybowic z Muzeum Ziemi Prudnickiej. Szczegóły wydarzeń dostępne na 

plakatach poszczególnych jednostek. 

   Prudnicki Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej w Prudniku podczas tegorocznych 

wakacji organizuje w miesiącu lipcu półkolonie letnie dla uczniów szkół podstawowych. 

Półkolonie będą przebiegać w czterech tygodniowych turnusach tj.: od 1 do 26 lipca 2024 

roku, od poniedziałku do piątku. Z półkolonii skorzysta 180 dzieci.  Mając na uwadze 

bezpieczeństwo dzieci, w obiekcie, w którym będą odbywać się półkolonie (siedziba 

Prudnickiego Ośrodka Kultury) zostały przeprowadzone czynności kontrolno-rozpoznawcze 

p.poż. dotyczące przygotowania pomieszczeń do realizacji w/w zadania. Komendant 

Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Prudniku wydał pozytywna opinię.   

       Tradycyjnie, podczas półkolonii w trakcie każdego turnusu, prowadzone będą przez 

policjantów z Komendy Powiatowej Policji w Prudniku oraz pracowników Sanepidu zajęcia 

profilaktyczne na temat bezpieczeństwa w czasie wakacji. Na spotkaniach omówione zostaną 

niebezpieczeństwa, z jakimi mogą się zetknąć dzieci podczas wakacji, co stanowić może dla 

nich zagrożenie i jak go uniknąć.  

      Półkolonia została zarejestrowana w Bazie Wypoczynku Letniego na stronie Ministerstwa 

Edukacji Narodowej http://wypoczynek.men.gov.pl i Delegaturze Kuratorium w Opolu. 

Wypoczynek będzie realizowany zgodnie z wytycznymi w/w instytucji.                                           

 Podczas półkolonii będą organizowane wycieczki po pograniczu polsko-czeskim/ dwa 

wyjazdy podczas każdego z turnusów/, wyjścia do kina i na basen, warsztaty artystyczne w 

POK i Muzeum Ziemi Prudnickiej, zajęcia sportowe, gry terenowe i zajęcia animacyjne. Kino 

„ Diana” przygotowało w miesiącu lipcu dodatkowe seanse dla dzieci i młodzieży. 

Propozycje dla dzieci i młodzieży przygotowała również Miejska i Gminna Biblioteka 

Publiczna w Prudniku wraz z filiami organizując w lipcu zajęcia w bibliotekach na terenie wsi 

gminy Prudnik. Również w lipcu wszystkie Wiejskie Domy Kultury organizują cykl zajęć i 

warsztatów . 

Dzieciom i młodzieży życzymy udanego wypoczynku i szczęśliwego powrotu z wakacji. 

12. Informuję, że zgodnie z uchwałą rady miejskiej w Prudniku w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysów i rad sołeckich w gminie Prudnik odbywają się zebrania wiejskie, na 

których wybierane są organy naszych sołectw; 

I tak: 



16 czerwca – odbyło się zebranie Wiejskie w Mieszkowicach – Sołtysem wybrany został pan 

Kamil Suszczyński 

21 czerwca – odbyło się zebranie Wiejskie w Czyżowicach  – Sołtysem wybrana została pani 

Alicja Zawiślaka 

23 czerwca – odbyło się zebranie Wiejskie w Szybowicach – Sołtysem wybrany został pan 

Mariusz Wicherek 

24 czerwca – odbyło się zebranie Wiejskie w Niemysłowicach  – Sołtysem wybrany został 

pan Marcin Krasoń  

25 czerwca – odbyło się zebranie Wiejskie w  łące Prudnickiej – Sołtysem wybrana została 

pani Grażyna Dancewicz . 

W dniu dzisiejszym odbędzie się zebranie w Dębowcu i Rudziczce, jutro w Wierzbcu, a w 

niedzielę w Piorunkowicach i Moszczance. To co jest bardzo pocieszające to duża  

frekwencja na zebraniach. 

Ostatecznie podsumowanie zebrań i gratulacje dla nowych sołtysów i podziękowania dla 

ustępujących chciałbym złożyć razem z Radą na kolejnej sesji, już po wyborze  wszystkich 

sołtysów i rad sołeckich. 

13. Korzystając z okazji pragnę zaapelować do mieszkańców Gminy Prudnik beneficjentów 

programu „Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR” , 

którzy w jego ramach otrzymali sprzęt komputerowy o wywiązanie się z obowiązku 

dostarczenia do dnia 30 czerwca br oświadczenia potwierdzającego fakt posiadania 

otrzymanego sprzętu. 

Przedmiotowe oświadczenie jest niezbędne do monitorowania wykorzystania przekazanych 

urządzeń i prawidłowego przebiegu projektu.   

W przypadku niedotrzymania terminu, Gmina Prudnik będzie zmuszona do wysłania 

wezwania do uzupełnienia oświadczeń wraz z potwierdzeniem fotograficznym posiadania 

sprzętu. Brak złożenia oświadczenia lub nieodpowiednia reakcja na wezwanie będzie 

skutkować uznaniem za niedotrzymanie warunków umowy darowizny.  

Raz jeszcze apeluję do beneficjentów programu o dotrzymanie warunków zawartych i 

dostarczenie stosownych oświadczeń do dnia 30 czerwca br.  

14. W związku z decyzją o powołaniu z dniem 1 lipca 2024 roku zastępcy Burmistrza 

Prudnika, który będzie nadzorował sprawy między innymi oświaty, proszę Radę Miejską o 

wprowadzenie pod dzisiejsze obrady projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

utworzenia Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania w Prudniku. Ze Statutu wykreślone 

zostały zadania, które zgodnie z ustawą leżą w kompetencji organu gminy. Z kolei zadaniem 

jednostki zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa i jej statutem jest prowadzenie 

wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej szkół i placówek, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Prudnik. Powyższe działania mają na celu zwiększenie 

kontroli nad działalnością placówek oświatowych |Gminy Prudnik. W dniu jutrzejszym 

powołam na stanowisko Zastępcy Burmistrza Prudnika, Pana dr Wiesława Kopterskiego. 

W dyskusji udział wzięli: 

- Wiesław Kopterski 

- Edward Mazur 

- Renata Heda 

- Grzegorz Zawiślak 

- Stanisław Mięczakowski 

- Zygmunt Trojniak 

- Wioleta Zator 

- Alicja Isalska 

- Grzegorz Jędrzej 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 



3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Prudniku  z działań podejmowanych w 

okresie od 27 maja 2024 r. do  27 czerwca 2024 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 28 maja 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na IV sesji Rady z dnia 27 maja 2024 r., celem przekazania ich 

do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

2. W dniu 5 czerwca 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na VI sesji Rady z dnia 13 maja 2024 r., celem przekazania ich 

do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

3. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

4. 17.06.2024 do Rady Miejskiej wpłynęło zawiadomienie o utworzeniu Komitetu Inicjatywy 

Uchwałodawczej w ramach Obywatelskiej Inicjatywy Uchwałodawczej  

w celu wystąpienia z obywatelską inicjatywą uchwałodawcza  do Rady Miejskiej  

w Prudniku z projektem uchwały w sprawie budowy sztucznego lodowiska w Prudniku . 

5. 25.06.2024 do rady Miejskiej w Prudniku wpłynęła uchwała Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie zastrzeżeń złożonych do wniosku zawartego w wystąpieniu 

pokontrolnym nr NKO.401-12/2024 z dnia 7 maja 2024 r.    

W dyskusji udział wzięli: 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 3 transkrypcji/ 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

a) 1/2024 Interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w sprawie terminu udostępnienia Wieży 

Woka dla turystów 

b) 2/2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące terminu ostatniego przeglądu 

drożności kanałów burzowych wraz z czyszczeniem wpustów ulicznych położonych na 

terenie miasta i gminy 

c) 3/2024 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha dot. złego stanu nawierzchni mostu 

łączącego ul. Graniczną z ul. Polną w Łące Prudnickiej 

d) 4/2024 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie złego stanu nawierzchni ul. 

Szkolnej w Łące Prudnickiej 

e) 5/2024 interpelacja radnego Witolda Rygorowicza w sprawie zlecenia regulacji krzewów i 

drzew na terenie kwartału Tuwima- Kochanowskiego 

f) 6/2024 interpelacja radnego Witolda Rygorowicza dot. spraw związanych z utrzymaniem 

cmentarza komunalnego w Prudniku 

g) 7/2024 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania prac 

remontowych chodnika łączącego Prudnik z Łąką Prudnicką 

h) 8/2024 interpelacja radnej Anety Samotus w spawie stanu infrastruktury przystanków 

komunikacji publicznej na terenie gminy Prudnik 

i) 9/2024 interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w sprawie oznakowania przejścia dla 

pieszych na ulicy Grunwaldzkiej 

j) 10/2024 interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w sprawie poprawy dojścia do stadionu 

przy ul. Włoskiej 

W dyskusji udział wzięli: 



- Witold Rygorowicz 

- Zygmunt Trojniak 

- Łukasz Karpowicz 

- Grzegorz Zawiślak 

- Aneta Samotus  

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/ 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

- Alicja Isalska 

- Grzegorz Zawiślak 

- Stanisław Mięczakowski 

- Witold Rygorowicz 

- Grzegorz Jędrzej 

- Marek Bień 

- Bartosz Trytek 

- Wiesław Zawiślak 

- Stanisław Mięczakowski 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2023. 

a) Przedstawienie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2023  przez Burmistrza Prudnika 

(druk nr 31) 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak zwrócił się do Burmistrza z prośbą o 

przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Prudnik za 2023 rok. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak przedstawił Raport. 

/zgodnie z pkt. 6.1 transkrypcji/ 

/raport stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

b) Debata nad raportem 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art.  28aa ustawy o samorządzie gminnym 

Burmistrz Prudnika 29 maja 2024 roku przedłożył Radzie Miejskiej w Prudniku Raport  

o stanie gminy Prudnik za 2023 r.  

Pouczył, że Raport zawiera  podsumowanie działalności Burmistrza  w roku 2023,  

w szczególności realizację polityk, programów i strategii oraz uchwał Rady Miejskiej. 

Zakomunikował również, że Rada Miejska w Prudniku nie określiła  szczegółowych wymogów 

dotyczących  raportu. Rada Miejska rozpatruje Raport podczas trwającej sesji, na której 

zostanie podjęta  uchwała rady  w sprawie  absolutorium. 

Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności, czyli przed uchwałą w sprawie absolutorium. 

Przewodniczący zakomunikował, że nad przedstawionym Raportem o stanie gminy 

przeprowadzona zostanie debata, w której radni mogą zabierać głos bez ograniczeń czasowych.  

W debacie nad raportem o stanie gminy  głos mogą zabierać również mieszkańcy, 

którzy  najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas której 

ma być przedstawiany raport o stanie gminy, czyli do dnia 26 czerwca winni złożyć  do 

przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami co najmniej 50 osób. 

Poinformował, że w przedstawionym powyżej terminie do rady nie wpłynęło żadne zgłoszenie. 

Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy Prudnik za 2023 rok, Rada Miejska 

przeprowadzi głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania. 

Przewodniczący otworzył debatę nad Raportem o stanie gminy Prudnik za rok 2023. 



W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Witold Rygorowicz 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Wioleta Zator 

- Zygmunt Trojniak  

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Witold Rygorowicz (Ad Vocem) 

- Leszek Czereba 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Wioleta Zator 

- Stanisław Mięczakowski  

- Łukasz Karpowicz 

- Marek Radom 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Paweł Licznar 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Grzegorz Jędrzej 

- Aneta Samotus 

- Maria Strońska 

/zgodnie z pkt. 6.2 transkrypcji/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania (druk nr 32) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Trojniak odczytał treść projektu uchwały w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania.  

/zgodnie z pkt. 6.3 transkrypcji/ 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Prudnika wotum zaufania (druk nr 32): 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania (druk nr 32 ).  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Wiesław Kopterski, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Mieczysław Partyczny, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Renata Heda, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (1) 

Leszek Czereba 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Radny Leszek Czereba zgłosił, że system nie odnotował oddanego przez niego głosu. 



Po uzyskaniu opinii Radcy Prawnego Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak zarządził 

reasumpcję głosowania.   

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania (druk nr 32).  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Wiesław Kopterski, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Mieczysław Partyczny, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Leszek Czereba, Renata Heda, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, 

Stanisław Mięczakowski, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz 

Trytek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego glosowania nie zostało udzielone wotum zaufania.  

Radca Prawny Bartosz Drozdowski oznajmił, że wobec tego, iż za podjęciem uchwały nie 

głosowała bezwzględna większość radnych, uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania 

nie została podjęta, co jest równoznaczne z podjęciem uchwały w sprawie nieudzielenie 

wotum zaufania. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę.   

/po przewie/ 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak odczytał uchwałę w sprawie nieudzielenia 

Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania.  

 

Uchwała nr VI/33/2024 w sprawie nieudzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania 

została podjęta. 

 /uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania: 

a) Przedstawienie przez Burmistrza Prudnika sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Prudnik wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Prudnik za 2023 rok oraz  

z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za 2023 rok (druk nr 33) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak poinformował, że 

sprawozdanie było szczegółowo omawiane na poszczególnych komisjach Rady Miejskiej. 

Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie sprawozdania? 

Radni nie podjęli dyskusji. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6/ 

 

b) Przedstawienie przez Przewodniczącego Rady uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Opolu w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Prudnik za 2023 r. 

(druk nr 34) 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak odczytał Uchwałę Nr S/84/2024z dnia 25 

kwietnia 2024 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie 

opinii  o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Prudnik za 2023 r. 



/Zgodnie z pkt. 7b transkrypcji/ 

/uchwała RIO stanowi załącznik nr 7  do protokołu/ 

 

c) Dyskusja na temat sprawozdania 

Przewodniczący zgodnie z obowiązującą procedurą zwrócił się do radnych z zapytaniem czy 

radni mają uwagi na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy Prudnik oraz wykonania 

planu finansowego samorządowych instytucji kultury za 2023 rok. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

d) Przedstawienie przez Burmistrza Prudnika sprawozdania finansowego Gminy Prudnik za 

2023 rok (druk nr 35) 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnoście przedstawionego sprawozdania? Dodał, że sprawozdanie omawiane było na 

poszczególnych komisjach. 

Radni dyskusji nie podjęli. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 8  do protokołu/ 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Prudnik 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok (druk nr 36) 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Prudnik wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok po 

czym podał go pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Prudnik wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok (druk nr 36).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Wiesław Kopterski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Witold Rygorowicz, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/34/2024 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Prudnik wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2023 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

8. Absolutorium dla Burmistrza Prudnika za 2023 rok: 

a) Przedstawienie przez Przewodniczego Komisji Rewizyjnej uchwały Komisji Rewizyjnej w 

sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Prudnika (druk nr 37) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku zwrócił się do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Witolda Rygorowicza z prośbą o odczytanie Uchwały nr 1/2024 Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 maja 2024 r. 

Przewodniczący Komisji Witold Rygorowicz odczytał uchwałę. 



/zgodnie z pkt. 8a transkrypcji/ 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/  

 

b) Przedstawienie przez Przewodniczącego Rady uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Opolu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Prudnika z wykonania budżetu gminy za 2023 rok (druk nr 38) 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak odczytał Uchwałę nr A/39/2024z dnia 5 czerwca 

2024 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu, która w sposób 

pozytywny opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Prudnika z wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 

/zgodnie z pkt. 8b transkrypcji/ 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/  

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu 

wykonania budżetu gminy Prudnik za 2023 rok (druk nr 39) 

Przewodniczący podał pod głosowanie podjęcie uchwały, zgodnej z wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej, w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu wykonania 

budżetu gminy Prudnik za 2023 rok (druk nr 39): 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu 

wykonania budżetu gminy Prudnik za 2023 rok (druk nr 39).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław 

Kopterski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Jacek 

Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Leszek Czereba, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Witold 

Rygorowicz, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/35/2024 w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Prudnika z tytułu wykonania budżetu gminy Prudnik za 2023 rok została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/  

 

9. Gospodarka finansowa: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2024 (druk nr 40) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2024 (druk nr 40).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 



Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/36/2024 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na rok 2024 została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/  

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 41) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 41).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław 

Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Leszek Czereba, Łukasz Karpowicz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/37/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 została 

podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/  

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty płatności należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Prudnik lub jej jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną, wskazania organu uprawnionego do udzielania tych 

ulg oraz o niedochodzeniu należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie 

Prudnik lub jej jednostkom organizacyjnym (druk nr 42) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty płatności należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Prudnik lub jej jednostkom 



organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną, wskazania organu uprawnionego do udzielania tych 

ulg oraz o niedochodzeniu należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie 

Prudnik lub jej jednostkom organizacyjnym (druk nr 42).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/38/2024 określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty płatności 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Prudnik 

lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, wskazania organu 

uprawnionego do udzielania tych ulg oraz o niedochodzeniu należności o charakterze 

cywilnoprawnym przypadających Gminie Prudnik lub jej jednostkom organizacyjnym 

została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/  

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Gminnego Zarządu 

Oświaty i Wychowania w Prudniku (druk nr 72) (punkt zdjęto z porządku obrad) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Trojniak 

- Leszek Czereba 

- Wiesław Kopterki 

- Marek Radom 

- Stanisław Mięczakowski 

- Katarzyna Staniaszek 

/zgodnie z pkt. transkrypcji/  

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania w Prudniku (druk nr 72).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (4) 

Rafał Bolibrzuch, Grzegorz Jędrzej, Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Marek Bień, Renata Heda, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Edward 



Mazur, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiana porządku obrad i wycofanie uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Czereba, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Andrzej 

Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (2) 

Rafał Bolibrzuch, Wiesław Kopterski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Marek Bień, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Edward Mazur, 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

11. Gospodarowanie mieniem: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych za trwały 

zarząd (druk nr 43) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych za trwały 

zarząd (druk nr 43).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/39/2024 w sprawie zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłat rocznych za trwały zarząd została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/  

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 44) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 44).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/40/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/  

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 45) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 45).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/41/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/  

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 46) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 46).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 



Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/42/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/  

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 47) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 47).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/43/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/  

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości(druk nr 48) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości(druk nr 48).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 



Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/44/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/  

 

g) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali użytkowych i 

jednolokalowych budynków użytkowych ich najemcom i dzierżawcom (druk nr 49) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali użytkowych i 

jednolokalowych budynków użytkowych ich najemcom i dzierżawcom (druk nr 49).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Fejdych 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/45/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

zasad sprzedaży lokali użytkowych i jednolokalowych budynków użytkowych ich najemcom 

i dzierżawcom została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/  

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 50) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 50).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 



Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/46/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/  

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 51) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 51).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/47/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/  

 

j) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 52) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

52).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/48/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/  

 



k) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 53) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

53).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/49/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/  

 

l) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 54) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

54).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/50/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/  

 

m) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 55) 



Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

55).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/51/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/  

 

n) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 56) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

56).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/52/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/  

 

o) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 57) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

57).  

Wyniki głosowania 



ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/53/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/  

 

p) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 58) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

58).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/54/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/  

 

r) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 59) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

59).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 



Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/55/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/  

 

s) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 60) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

60).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/56/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/  

 

t) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 61) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

61).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/57/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  



/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/  

 

u) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 62) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

62).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/58/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/  

 

w) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 63) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

63).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/59/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/  

 

x) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 64) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

64).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/60/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu/  

 

y) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 65) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

65).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/61/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu/  

 

z) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 66) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

66).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/62/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu/  

 

aa) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 67) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

67).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/63/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu/  

 

ab) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 68) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

68).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 



Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/64/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu/  

 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowej przysługujących przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Gminy Prudnik (druk nr 69) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowej przysługujących przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Gminy Prudnik (druk nr 69).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/65/2024 w sprawie zasad przyznawania diet 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowej przysługujących przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Prudnik została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu/  

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury (druk nr 70) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury (druk nr 70).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 



Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/66/2024 zmieniającej uchwałę w sprawie 

połączenia samorządowych instytucji kultury została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu/  

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Prudnik w Zgromadzeniu 

Powiatowo - Gminnego Związku Transportu "Pogranicze" (druk nr 71) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Alicja Isalska 

- Jacek Urbański 

/zgodnie z pkt. 12c transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Prudnik w Zgromadzeniu 

Powiatowo - Gminnego Związku Transportu "Pogranicze" (druk nr 71).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr VI/67/2024 w sprawie wyboru przedstawiciela 

Gminy Prudnik w Zgromadzeniu Powiatowo - Gminnego Związku Transportu "Pogranicze" 

została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 44 do protokołu/  

 

13. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Alicja Isalska 

/zgodnie z pkt. 13 transkrypcji/  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Zygmunt Trojniak zakomunikował 

zamknięcie VI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

  

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Zygmunt Trojniak  
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  



 

  

  


